
Agenda MR vergadering van 15-03-‘23   

  

Locatie:   De Driesprong   
Aanvang:  19.30u   
Notulist:  Michelle   
   
 
 

Leerkrachten MR    Opmerking    

Carla Snijders (gr 3/4)        

Michelle de Craen-Wouters (gr 5) 
gedeeld secretarisschap    

   

Aukje van Ham (gr 3)       

Dionne van Waarden (gr 6) gedeeld 
secretarisschap    

    

Ouders MR    Opmerking    

Daisy van Lil       

Saskia Koks  (voorzitter)      

Claudia de Jong        

Rens Michielsen       

Overige aanwezigen:      

Erik Peters     

Kristel Voeten namens OR 

   
Agendapunten:   

Wat?   Wie?   Korte toelichting   Actie*   

Opening   
   

Saskia         

Opgave rondvraag   Saskia         
  

Goedkeuren notulen van 
07-02-2023   

Saskia   Goedgekeurd & vastgesteld, notulen   kunnen 
op de app (actie Erik). 

Besluit   

Lijst leden MR bekijken    Dionne   Saskia & Claudia stoppen volgend schooljaar 
als MR-lid. Rens & Daisy blijven in de OMR. 
Er moet in ieder geval een vacature uit voor 
ouders.  
Claudia en Saskia zoeken de oude vacature op 
en kijken of deze aangepast moet worden. 19 
april & 30 mei mogelijkheid om mee te 
luisteren voor geïnteresseerde ouders.  
 
We zien geen problemen om verder te gaan 
met een samenstelling van 3/3 in de MR. Mits 

Besluit   
  



er meer ouders zich aanmelden, dan houden 
we het op 4/4. 
 
GMR wordt ook kleiner gemaakt omdat het 
systeem zoals het nu is niet prettig werkt. De 
GMR is een ingewikkeld orgaan waar je echt 
even in moet duiken. Streven naar een 
compactere GMR met actieve leden, voorstel 
komt volgende week.   

Bespreken M-toetsen   PMR  Scores en schoolnormen van de M-toetsen 
besproken. Bij begrijpend lezen zien we een 
positieve trend. Over rekenen zijn we ook 
tevreden, we zijn met een nieuwe methode 
gestart en de eventuele negatieve effecten 
zien we hier niet van terug.  
 
Bij spelling zien we dat er minder doelen 
gehaald zijn, onze focus ligt hier op. Veel 
aandacht aan besteed tijdens de vorige 
studiedag. Per groep zijn er plannen gemaakt 
hoe we de komende periode aan de slag gaan 
om de percentages te verhogen.  
 
Leerjaar 5 valt op, die staan overal in het 
rood… deze groep stond vorig jaar ook al in 
het rood. We hebben de groep zeker in de 
gaten. Na de analyse zitten we nu in de 
handelingsfase, we hebben voldoende 
bekwame mensen om mee te kijken en te 
helpen waar nodig. We kijken ook naar hoe 
een groep zich ontwikkeld door de jaren heen. 
Met behulp van onze doelenplanners (rekenen 
& spelling) kunnen we relatief snel zien wat de 
kinderen nodig hebben en ons handelen 
daarop aanpassen. Eventueel minder de 
methode volgen en extra oefenen op 
onderdelen die nog niet beheert worden. Ons 
handelen passen we dus aan op de behoefte 
van de kinderen.  
 
Volgend jaar starten we hoogstwaarschijnlijk 
met een nieuwe leesmethode, hierdoor krijgt 
het technisch lezen ook weer een boost.  
 
Tip van Rens: misschien voor de leesbaarheid 
van het document nog een ‘tussenkleur’ 

Ter info   
  



toevoegen bij percentages die net op de grens 
liggen? Rood en groen is heel hard.  
 
Laatste vergadering kunnen we de E-toetsen 
bespreken.  

Vakantierooster 23-24  Erik  Erik heeft een voorstel voor het 
vakantierooster van volgend jaar gemaakt. 45 
uur mogen we besteden aan studiedagen. 
Door dit te doen garanderen we aan het einde 
van de basisschool dat er voldoende uren 
gemaakt zijn door de leerlingen. 
 
Het Groene Lint heeft al 2 studiedagen 
vastgezet, waardoor we wat minder flexibel 
zijn. Dit zijn wel hele nuttige studiedagen. 
GGO (gewoon goed onderwijs) is een 
ondersteunende partij voor ons onderwijs, 
didactisch handelen willen we uitbreiden. 
Deze partij is erg populair en heeft niet veel 
mogelijkheden, deze dagen liggen ook al vast.  
 
We denken dat we met 7 studiedagen toe 
kunnen komen, 8 zou mogen. 13 november 
voegen we toe als 8e dag. Erik zoekt uit of dit 
mag wat betreft gebroken weken. 
 
Laatste schooldag mist ook 2 uur omdat de 
kinderen in de middag vrij zijn. 
Overdracht verzetten we naar 28 juni in plaats 
van de laatste woensdag om ouders tegemoet 
te komen.  
 
Ouders geven aan dat het prettig is om te 
weten wat er op een studiedag gebeurt, wat is 
de inhoud en waarom. Communicatie is alles. 
Ook wat betreft de laatste vrijdag, middag vrij. 
Fijn als dit nog even gecommuniceerd kan 
worden. 

Advies  

Schoolbezoek 24-03 - 
bestuur  

Erik  Nieuwe bestuurder Arnoud komt 
schoolbezoeken doen, qua inhoud zijn ze iets 
anders. 24-03 zijn wij aan de beurt. Marjolein 
en Erik gaan ook een bezoek brengen aan een 
andere school. Er horen wat lesbezoeken, 
gesprek met de leerlingenraad en afsluitend 
gesprek met directie bij. 
  

Ter info  



Wij geven het vorm als een rondleiding door 
de school, ze krijgen een 3sprong kwaliteiten-
bingo mee. We hopen dat ze aan het eind van 
de rondleiding alles hebben kunnen zien en 
afstrepen op de bingo-kaart.  
 
We kunnen het verhaal van de Driesprong 
steeds beter verbinden aan ons handelen. Het 
zijn geen ‘loze woorden’ meer maar hopelijk 
zijn de waarden waar wij trots op zijn ook 
goed terug te zien als je door de school loopt. 

Schoolplan  Erik  De route naar een nieuw schoolplan is een 
aantal vergaderingen geleden verteld. Er zijn 
inmiddels een aantal stappen gezet. Tijdens de 
vorige studiedag hebben we hier de eerste 
aanzet voor gemaakt. Na een stille-wand-
discussie bij de koffie-corner, is er een 
brainstorm geweest over wat we willen in de 
komende 4 jaar. Er komen daarnaast bepaalde 
dingen op ons af vanuit de overheid en het 
bestuur.  
We hebben een inventarisatie gemaakt van 
wat er gaat komen, zonder er een mening over 
te geven. De komende studiedag (7 april) gaan 
we hierop door. 
 

Tijdens de laatste bijeenkomst hebben we 
doorgepraat over onze missie/visie.  
Aan de hand van een filmpje zijn we aan de 
slag gegaan met praktijkvoorbeelden bij onze 
‘trots op’ woorden (die op het raam hangen). 
Hierover zijn coverstories gemaakt om te 
kijken of het nog is wat wij uitdragen of dat 
het losstaande woorden zijn. In groepjes 
hebben we hierover gepraat. We hebben ook 
geprobeerd vanuit de ouders te kijken. 
De werkgroep gaat met alle informatie aan de 
slag om te kijken wat de volgende stap is. 
 
Communicatie komt hier ook uit als 
aandachtspunt, doordat we geprobeerd 
hebben alles vanuit de ouder te bekijken. Alles 
mocht er zijn, zonder waardeoordeel. Op 7 
april gaan we overal meer waarde aan geven, 
qua relevantie. 
 

Ter info  



We zitten goed op schema in het proces, 
iedereen heeft zijn eigen bijdrage in het 
proces. Er is al veel informatie opgehaald. Het 
kost veel tijd, waardoor er minder ruimte over 
blijft voor andere dingen tijdens 
bijeenkomsten en studiedagen.  
 
Plan moet in principe voor het einde van het 
jaar klaar zijn, liefst zo snel mogelijk zodat we 
er ook bij het werkverdelingsplan rekening 
mee kunnen houden. Omdat we goed op 
schema zitten moet dit lukken.  

Werkverdelingsplan  Erik  Werkgroep is geformeerd, eerste bijeenkomst 
is gepland. Erik heeft achter de schermen 
voorwerk gedaan, de getallen en kaders zijn 
klaar vanuit het bestuur.  
 
We komen uit een ‘luxe’ periode met NPO 
gelden en inkomsten vanuit PUUR. Als we de 
nieuwbouw in gaan hebben we dit niet meer. 
Er komen minder gelden onze kant op. De 
opdracht blijft groot, maar de middelen 
worden minder. We moeten nu alvast gaan 
nadenken zodat we hierop kunnen 
anticiperen. Creatief zijn zonder kwaliteit te 
verliezen, we moeten proberen af te stappen 
van het traditionele denken.  
 
Er is een lichte groei in leerlingenaantal, ook 
bij het Beekdal. Binnen de prognose. 
 
We redden het niet om het plan voor 1 mei 
klaar te hebben, maar wel vlak daarna. 
Werkverdelingsplan komt volgende op de 
volgende vergadering ook weer terug. 
 
We nodigen ouders in de MR uit mee te 
denken over ‘de klas van de toekomst’, ideeën 
zijn welkom richting de volgende vergadering. 

Ter info  

Nieuwbouw      Rens vertelt dat het proces blijft lopen. De 
provincie moet nog steeds overtuigd worden 
over de locatie, ze zijn nog niet voldoende 
overtuigd door de argumenten vanuit de 
gemeente. Buiten de bebouwde kom bouwen 
zien ze als een ‘probleem’. Angst voor een 
nieuwe woonwijk? 

Ter info   



Onderzoek loopt rondom gymzaal, sportzaal, 
sporthal? Er zou niet voldoende behoefte zijn 
aan een sportzaal, er zou wel behoefte zijn aan 
een sporthal.  
Bibliotheek, verschillende scenario’s worden 
uitgedacht. Eventueel een stelselbibiliotheek. 
Gemeenten moeten hierover nagedacht 
hebben binnen een paar jaar. Voor april 
moeten bestuurders en directeuren bij elkaar 
zitten om hierover te praten. Binnenkort krijgt 
de Raad hierover de cijfers te zien, zodat ze 
kunnen zien over welke bedragen er dan 
nagedacht moet worden.  
 
Er spelen nog allerlei vraagstukken, antwoord 
op bieb & sportzaal. 
Als de provincie geen akkoord geeft hebben 
we een probleem en moeten we gaan 
herontwikkelen op de huidige locatie. Besluit 
is nog niet genomen, met de huidige 
verkiezingen zou het nog wel even op zich 
kunnen laten wachten. 
 
Er is een nieuwe projectleider op het project, 
deze heeft al meerdere scholen gebouwd. Hij 
weet waar hij het over heeft en geeft 
tegengas. Eind van dit kalenderjaar wil hij met 
architecten om de tafel gezeten hebben.  
 
Provincie blijft doorslaggevend. Stelselbieb in 
de school zou eigenlijk een voorwaarde 
moeten zijn, is nog een discussiepunt.  

GMR  Carla  Nog geen vergadering gehad, pas volgende 
week.  

Ter info  

Rondvraag      Rens vraagt zich af hoe het zit met brigadiers. 
Er is iemand die de opleiding kan geven, 
lijntjes zijn uitgezet. Opstart moet nu weer 
gemaakt worden. Erik gaat na hoe het hiermee 
staat. Initiatief is er om weer brigadiers bij 
elkaar te krijgen. Mike Brekelmans, BOA van 
de gemeente gaat deze opleiding verzorgen. 
Gemeente en politie zijn akkoord. 
 

Er waren vanuit de ouders onvoldoende 
aanmeldingen voorheen, dit gevaar ligt wel 
weer op de loer. We moeten het wel proberen 
te waarborgen.  

   



Op de eerste dag dat er geen brigadiers waren 
is er controle geweest door de BOA’s. Hier 
wisten wij als school niks van. Heeft ook niet 
veel indruk gemaakt, auto’s staan nog steeds 
overal. 
 
OMR hoort niet echt geluiden dat ouders het 
feit dat er geen brigadiers meer zijn als 
vervelend ervaren. 
 
Tussenschoolse opvang, loopt dat? 
Rooster is rond totdat er zieken komen. 
Onderwijsassistenten die stage lopen worden 
ook ingezet (dit mag). Dit punt staat op de 
agenda tijdens een van de laatste 
vergaderingen om weer te evalueren. 
 

Vervoersbeleid wat betreft code oranje is 
overgenomen maar nog niet verwerkt. 

Sluiting         
   

   

*Actie = Ter info/Advies/Besluit   
  
 


